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I N T E R P E L A C J A 

dot. przejścia dla pieszych w ul. Okrzei w okolicy skrzyżowania z ul. Narutowicza 

  
 Mieszkańcy zwracają uwagę na brak przejścia dla pieszych w ul. Okrzei przy 

skrzyżowaniu z ul. Narutowicza. Porusza się tu pieszo wiele osób do pobliskiego sklepu 

spożywczego, apteki czy choćby przychodni, natomiast jak jest podkreślane, brak tego 

przejścia stanowi zagrożenie dla niechronionych uczestników ruchu drogowego z uwagi 

na licznych kierowców wjeżdżających w ul. Okrzei z nadmierną prędkością, często wręcz  

z piskiem opon. Wyznaczenie takiego przejścia może pomóc w zwiększeniu 

bezpieczeństwa osób pieszych. 

 Proszę zatem o rozważenie tej kwestii. 
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